



安衛/品質/環境政策

Safety & Health/Quality/Environment Policy

適時適地提供可靠高水準服務

TO PROVIDE THE BEST SERVICE AT THE RIGHT TIME AND THE RIGHT PLACE

無遠弗屆確保安全無污染航行

TO SECURE SAFE, HEALTHY AND POLLUTION-FREE NAVIGATION ALWAYS

公司管理目標

The target of the Company is declared as follows:

★零違法 Illegality Free

★零污染 Pollution Free

★零傷害 Injury Free

★零缺失 Deficiency Free

★零意外 Accident Free

★乾淨地球與優質生活環境

For a clean earth & a better
living environment

公司承諾與宣示

Company Commitment and Declaration

為達成上述之安衛/品質/環境/ISM政策，追求持續改善、污染預防及降低風險，公司應依品質管理系統（ISO 9001）、環境管理系統（ISO 14001）、職業安全衛生管理系統（ISO 45001）及國際安全管理章程（ISM CODE）訂定有效且適當的安衛/品質/環境管理目標，使公司所管理之所有船舶管理業務，得以確保其品質及可靠性，並確實予以實施及維持之。

To achieve these safety & health /quality / environment / ISM policy and the pursuit of continuous improvement, pollution prevention and risk reduction, the company should comply with the quality management system (ISO 9001), the environmental management system (ISO 14001), the Occupational Health and Safety Management System (ISO 45001) and the International Safety Management code (ISM CODE), and put in place effective and appropriate, safety & health /quality/ environment management objectives to ensure the quality and reliability of all ship operations, and their implementation and maintenance.

台塑海運股份有限公司

FORMOSA PLASTICS MARINE CORPORATION

ASS. Vice President 

Lu Hsueh Hsiu